
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 07.03.2024 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  20:00 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. 

Vladimír Petráš, MVDr. Norbert Turanovič. 

 

Neprítomní členovia: 

MgA. Martina Polievková, ArtD. 

 

Ostatní prítomní:  

Obyvatelia lokality Piesky (počet 36 obyvateľov) 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba predsedu a podpredsedu 

3. Žiadosti  

4. Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

5. Záver 

 

 

K bodu 1) 

Zasadnutie  VVO1 začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 v Prievidzi. 

 

K bodu 2) 

Na základe nastúpenia náhradníka Mgr. Petra Krška na zaniknutý mandát poslanca 

JUDr. Ing. Ľuboša Maxinu, PhD., LL.M., ktorý bol aj predsedom výboru volebného 

obvodu č. I., si členovia výboru volili nového predsedu a podpredsedu   

 

Za predsedu VVO č. I. bola navrhnutá a schválená PaedDr. Kvetoslava Ďurčová. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0/ Nehlasoval: 1 

 

Za podpredsedu VVO č. I. bol navrhnutý a schválený RNDr. Ing. Ján Kuchárik. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0/ Nehlasoval: 1 
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K bodu 3) 

1) Žiadosť- Roman Stovička, Dlhá ulica 28/10, 971 01 Prievidza. 

- Referát dopravy MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o vyhradenie parkovacieho 

miesta pre držiteľa ZŤP.  

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 

- Členovia VVO č. I. – nehlasovali, ale žiadajú o stanovisko a prikláňajú sa 

k vyjadreniu komisie starostlivosti o občana.  

 

2) Žiadosť- ARTMIK, s.r.o., Poľná ulica 1327/94, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o zriadenie vecného 

bremena na nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 

- Členovia VVO č. I. – nesúhlasia s vecným bremenom, ale odporúčajú právo 

prechodu a prejazdu a vybudovanie vjazdu.  

 

3) Žiadosť- Dávid Fajer, Lúčna ulica 160/22, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o nájom nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. – súhlasia s nájmom terasy.  

 

4) Žiadosť- GLOBÁL, spol. s r.o., J. Hollého 1180/13, 972 01 Bojnice. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť žiadosť. 

 

5) Žiadosť- BIAND, s.r.o., Poruba 463, 972 11 Poruba. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o udelenie súhlasu 

(rozšírenie vjazdu, úpravy cesty, atď.) 

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 

- Členovia VVO č. I. – nehlasovali, odporúčajú obhliadku priamo na mieste 

a dohodli sa na výjazdovom zasadnutí v 11t. – 12t. kedy žiadosť opätovne 

prehodnotia.  

 

6) Žiadosť- Alexandra Dadíková, Lúčna ulica 157/12A, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 
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- Členovia VVO č. I. – nehlasovali, odporúčajú obhliadku priamo na mieste 

a dohodli sa na výjazdovom zasadnutí v 11t. – 12t. kedy žiadosť opätovne 

prehodnotia. 

 

7) Žiadosť- Monika Dzinová, Cesta pod Banskou 388/1,  971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 

- Členovia VVO č. I. – nehlasovali, odporúčajú obhliadku priamo na mieste 

a dohodli sa na výjazdovom zasadnutí v 11t. – 12t. kedy žiadosť opätovne 

prehodnotia.  

 

K bodu 4) 

1) Zasadnutia výboru sa zúčastnili nespokojní obyvatelia lokality Piesky vo veci 

plánovaného zjednosmernenia ulíc a zavedenie CMPZ v danej lokalite. 

 

Obyvatelia sa dopytujú nasledovné: 

- Prečo nebola zverejnená žiadna analýza, ktorú by mohli obyvatelia 

pripomienkovať? 

- Na základe čoho sa dala vypracovať projektová dokumentácia (akej dôvodovej 

správy)? 

- Prečo boli zjednosmernené cesty? 

 

Obyvatelia žiadajú zodpovedať pripomienky: 

- Prečo nebola predložená projektová dokumentácia k danej téme? 

- Je potrebné vyriešiť problémové parkovanie. 

- Nesúhlasia so zavedením CMPZ bez ich súhlasu. 

 

Obyvatelia žiadajú : 

- Vidieť dôvodovú správu k zjednosmerneniu ulíc a zavedeniu CMPZ. 

- K nahliadnutiu projektovú dokumentáciu. 

- Časť prítomných obyvateľov požaduje zachovanie súčasného stavu parkovania. 

 

Členovia VVO č. I. odporúčajú zvolať mimoriadne zasadnutie výboru spolu 

s obyvateľmi lokality Piesky v priebehu 11t. – 12t. a prizvať kompetentných 

k danej téme- zamestnanec TSMPD s.r.o. (za obstarávateľa projektovej 

dokumentácie), zamestnanec MsÚ, referát dopravy a tiež zhotoviteľa projektovej 

dokumentácie, pre zodpovedanie všetkých otázok a pripomienok a vyriešenie 



Strana 4 z 5 

 

danej témy k spokojnosti ako obyvateľov predmetnej lokality, tak aj mesta 

Prievidza. 

Informácia o mimoriadnom zasadnutí bude zverejnená na webom sídle mesta, 

príp. zaslaná mailom obyvateľom, ktorí o to požiadali zapisovateľku VVO č. I. 

 

2) Obyvatelia lokality Piesky sa tiež informovali na opakujúci sa problém s výskytom 

diviačej zveri v blízkosti rodinných domov  na Vápenickej ulici až po obchvat 

Prievidze (cesta E572). 

RNDr. Ing. Ján Kuchárik informoval prítomných: 

- Členovia Poľovníckej spoločnosti Púšť vykonávajú obhliadky problémovej lokality 

v pravidelných intervaloch. 

- Situácia sa intenzívne rieši. 

- Za dôležité považuje vyčistiť húštiny a kroviny na predmetných pozemkoch, ktoré 

sú v súkromnom vlastníctve, preto mesto nemá dosah v plnom rozsahu na 

vyriešenie problému.   

- MVDr. Norbert Turanovič informoval prítomných, že mesto kontaktovalo majiteľov 

priľahlých pozemkov cez vývesku na úradnej tabuli mesta Prievidza.  

 

3) P. Beňo sa na zasadnutí informoval na svoju žiadosť na MsÚ vo veci možnosti 

zvýšenia počtu parkovacích miest pred reštauráciou Sabbia, keďže mu bolo 

odporučené podať ju skôr ako bude dopravný projekt schválený a rovno do 

projektu zapracovať potrebné zmeny. 

- Členovia VVO č. I. preveria či je žiadosť zaevidovaná, resp. odporúčajú sa 

poradiť priamo na mimoriadnom zasadnutí so zamestnancami mesta, ktorí budú 

na zasadnutí prítomní a postupovať podľa ich odporúčaní. 

  

4) Na základe výsledkov pracovného stretnutia dňa 6.3.2024 vo veci riešenia 

problémového parkovania na Urbárskej ulici v mestskej časti Necpaly 

a vybudovania nových spevnených plôch, členovia VVO č. I. súhlasia 

s predloženým návrhom z odboru stavebného poriadku výstavby a životného 

prostredia. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

5) Členovia VVO č. I. žiadajú osloviť majiteľa pozemku, par. reg. C, 2570/19, k.ú. 

Prievidza vo veci odkúpenia predmetnej parcely za pôvodnú kúpnu cenu do 

vlastníctva mesta.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 
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K bodu 5) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala 

za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

  predseda VVO č. I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 


